
                                         
 
                                       Referat frå styremøte i Norges Fjordhestlag 29.08.2024 kl. 20.00 
 
Marie T. Natten 
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Bjørn Vollstad 
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Orienteringer 
Avlsutvalet 
Marknadsføringsutvalet 
Aktivitetsutvalet 
 

 
 

Sak 49/24. Gjennomgang av program Haustmøtet på Langedrag 
 
                    Vedtak: Styret i NFL godkjenner program med dei merknadar som ligg føre. 
 
Sak 50/24. Gjennomgang av program for dommarsamling på Langedrag. 
 
                    Vedtak: Styret i NFL godkjenner program med dei merknadar som ligg føre.  
 
Sak 51/24 Krav til arena og lokalisering av utstillingsplass hingsteutstilling. 
 
                   Vedtak: Innspel til Stad kommune 
                   Norges Fjordhestlag leverer innspel til Stad kommune sitt arbeid med sentrumsareal. 
                   NFL meiner at den beste måten å sikre nok areal til hesteaktivitetar på Nordfjordeid i  
                   framtida, er å samlokalisere all aktivitet i området rundt Norsk Fjordhestsenter. Styret i NFL  
                   har vedteke å stille med inntil kr. 25 000 til arbeid med å utforme ei moglegheitsskisse der  
                   ein tek omsyn til behovet alle brukarane av eit slikt areal vil ha.  
 
Sak 52/24 Val av representant frå NFL til arbeidsgruppe for framtidig utstillingsplass og arena 
                   hesteaktivitetar i Stad kommune. 
 
                  Vedtak: Styret i NFL har vald Hege Sæther Moen som reprentant til arbeidsgruppe for  
                  framtidig utstillingsplass og arena hesteaktivitetar i Stad kommune. 
 
 
Sak 53/24 Marknadsføring ved ulike arrangement. 
 
                  Vedtak: Marknadsføringsutvalet går gjennom årshjulet og ser på kva arrangement dei 
                  dekker og kva styret i NFL/redaktør tek ansvar for.  
 
Tid for neste styremøte 25.september. 



 
 
 
 


